
161 - zapytanie, XXX sesja Rady Miejskiej, 28 września 2016 r. 

Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny skierował swoje zapytanie do Z-cy Prezydenta Miasta Marka Biernackiego. Przypomniał, że 

rozmawiali na temat spowolnienia ruchu na ulicy Klonowej. Dodał, że ponieważ do dzisiaj nic się tam 
nie zmieniło, mieszkańcy zobligowali go do podjęcia tego tematu. Radny zwrócił uwagę, że jest prawie 

październik, dlatego prosi o odpowiedź, czy sprawa załatwiona zostanie – zgodnie z przyrzeczeniem – 

jeszcze w tym roku. 
(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki - archiwum transmisji 
obrad) 
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